
Bestyrelsesmøde Hundested Lokalhistoriske 
forening & arkiv 9. april 2025 kl. 17.00 

 

 

 
 

 

Referent: Susan Åxman Petersen 
 
Bestyrelsesmedlemmer: Poul Warrer, Birgith Bech, 
Susan Åxman, Lillian Jørgensen, og Maria Fridel 
 
Suppleanter: Morten Hansen 
 
Afbud: Suppleant Dorthe Gade  

 

Dagsorden  Beslutning/info 

01: Godkendelse af referat 19.3. 
2025 
 
 

Er godkendt den 19.3.2025  
 
 

02. Meddelelser fra: Formand & 
Kasserer 
Status på IT 

Netværk på Biblioteket 

 

TDC aftale 

 

Gravetilladelse 

 

 

 

Opfølgning på sidste møde 

PC til kontoret 

 

 

Adgange til foreningens 
mailboks,forening@hundestedarkiv.dk 

 

 

 
 
Vi fortsætter med nuværende Yousee 
løsning, indtil vi har mere klarhed over 
muligheder og behov i forhold til aftaler 
der ”kører”.  
 
Vi afventer svar fra TDC, hvor er 
sagen og hvad er der aftalt. PT har vi 
ikke kunne få noget klart svar. og vi 
afventer svar. 
 
Ifølge kommunen er der ikke søgt eller 
givet gravetilladelse eller lignende, til 
at vi kan få lagt fiber ind. Det følger vi 
op på. 
 
 
 
Der er opsat en pc på prøve/låns, som 
skal testes. Herefter tager vi stilling til, 
hvilke pc det skal være og indeholde. 
Den helt gamle pc er nu opdateret og 
virker med ny harddisk. 
 
Alle fem bestyrelsesmedlemmer har 
nu adgang og kan besvare mail derfra. 
 
 



Sommertur på havnen med Hans 
Schwennesen 

 

Vagter på kontoret 

 

Oprydning i kælder 

 

Hjemmeside: 

Status 

 

 

Julehæfte: 

Annoncetegning, gennemgang og 
fordelingsansvar af annoncører 

 

Tidligere julehæfte ark gennemgås og 
fordeles 

 
Susan Åxman 
Kasserer: 
Fremlæggelse/status over 
pengebeholdning og medlemmer i 
foreningen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Andre:  
 
 

Bliver den 17.juni 2025 kl. 19.00, 
starter ved Rørvig færgens kontor. Der 
vil blive mulighed for drikkelse 
undervejs. 
 
Blev fordelt til og med juni 
 
 
Morten og Poul har fået ryddet op og 
fjernet gamle skabe mv.  
 
 
 
 
Referater fra 2024 og 2025 er lagt op. 
Der ryddes op i gamle referater som 
arkiveres. 
 
 
 
Vi skal have gennemgået muligheder 
for hvem, hvad og hvor, der går til de 
forskellige mulige annoncører.  
Susan har kontaktet 
Madbaren/Surfcentret og Johan 
vender tilbage snarest. 
 
Sendes til bestyrelsen til gennemgang 
 
 
 
 
Pr. 9.april.2025: Kr. 212.483,44 
Kontoudtog 2025 fra Nordea blev 
fremlagt og gennemgået. 
Der mangler ikke mange indbetalinger 
fra medlemmer i forhold til sidste års 
forløb og der er kommet en del nye og 
gentilmeldte medlemmer. 
Der er medlemmer som har betalt 
dobbelt, de fleste har nu modtaget 
beløbet retur, Susan får returneret, 
efterhånden som hun har fået kontakt 
med medlemmet. 

  



A: Årshjul Bladudvalg :Datoer er koordineret med 
Lis Hedelund i forhold til Fortidsnyt og 
Julehæfte. 

Sommertur.  

B: Bladudvalg Intet nyt, Vi taler med Lis løbende. 

C: Ønsker til indkøb 2025 Pc skal indkøbes når vi er helt klar på, 
hvad vi skal have. Der besluttes at der 
købes en ”intern server.” 
 

D:Åbningstider Mandag og onsdag 10-13 Fremover 1. 
tirsdag i måneden fra 16-18 eller efter 
aftale. 

Eventuelt 
 
 

 

Næste møde 
 

Aftales at det bliver efter behov,. Ikke 
fastsat tidspunkt 

.Referatet er godkendt 9.4.2025 af hele bestyrelsen 


